



Taaleem Holdings PJSC Conference Call for H1 & Q2 of 2023/24 Financial Results

Dear Esteemed Stakeholder,

Dubai, United Arab Emirates, 26 March 2024:

TAALEEM HOLDINGS PJSC. ("the Company") (DFM: TAALEEM) (ISIN: AEE01136T220),

One of the largest K-12 premium school operators in the UAE, and the first private education company to be listed on the Dubai Financial Market ("DFM").

Taaleem is set to unveil its financial results for H1 & Q2 of 2023/24, period ending February 29, 2024, on Thursday, March 28, 2024.

Taaleem Holdings PJSC extends a warm invitation to its valued shareholders to join our Microsoft Teams session. We will be providing an informative presentation on the financial results, recent achievements, and developments for H1 & Q2 of 2023/24, period ending February 29, 2024. Please see the schedule below for the broadcast details.

Date: Tuesday, April 2, 2024

Time: 3 p.m. (GST)

To accept the invitation, please register by clicking on the link below. Once your registration is complete, you will receive an email with the participation link.

About Taaleem Holdings PJSC.

One of the largest K-12 premium education providers in the UAE and the first education company to be listed on the Dubai Financial Market ("DFM") under the symbol: TAALEEM (ISIN: AEE01136T220). The AED 750 million proceeds raised in the IPO will be used to expand the Company's K-12 premium education schools, providing greater opportunities for students in the UAE to access high-quality education offerings. As the only dedicated education provider on the DFM, Taaleem has a compelling and differentiated growth-focused investment proposition.

For more information, kindly visit www.taaleem.ae

Conference Call Details

Please [click](#) here to register to the event

الاجتماع الافتراضي لشركة تعليم القابضة لعرض نتائج نهاية النصف الأول والربع الثاني للسنة المالية ٢٠٢٣/٢٤

عزيزي المهتم،

دبي، الإمارات العربية المتحدة، ٢٦ مارس ٢٠٢٤ :

تعليم القابضة ش.م.ع "الشركة" سوق دبي المالي ("DFM") تحت الرمز (ISIN: AEE01136T220) ، TAALEEM

وهي أحد أكبر مقدمي الخدمات التعليمية المتميزة من مرحلة رياض الأطفال إلى المرحلة الثانوية في دولة الإمارات العربية المتحدة، وأول شركة تعليم خاص يتم إدراجها في سوق دبي المالي ("DFM").

من المقرر أن تفصح "شركة تعليم" عن نتائج نهاية النصف الأول والربع الثاني للسنة المالية ٢٠٢٣/٢٤ والمنتهي في ٢٩ فبراير ٢٠٢٤، في يوم الخميس الموافق الـ ٢٨ من مارس ٢٠٢٤.

تدعو شركة تعليم القابضة ش.م.ع مساهميها الكرام للانضمام إلى الاجتماع الافتراضي على مايكروسفت تيمز لعرض النتائج المالية والإنجازات والمستجدات الأخيرة التي تحققت خلال النصف الأول والربع الثاني للسنة المالية ٢٠٢٣/٢٤ والمنتهي في ٢٩ فبراير ٢٠٢٤. والذي سيعقد وفقاً للجدول الزمني التالي:

التاريخ: الثلاثاء، الموافق الـ ٢ من ابريل ٢٠٢٤
الموعد: الساعة ٣ عصراً (بتوقيت الخليج الرسمي)

لقبول الدعوة، يرجى التسجيل بالضغط على رابط طلب المشاركة أدناه. بمجرد اكتمال التسجيل، ستنتلقى رسالة بريد إلكتروني يحتوي على رابط المشاركة.

حول شركة تعليم القابضة ش.م.ع

تُعد تعليم إحدى أكبر مقدمي الخدمات التعليمية المتميزة من مرحلة رياض الأطفال إلى المرحلة الثانوية في دولة الإمارات العربية المتحدة، وهي أول شركة تعليم خاص يتم إدراجها في سوق دبي المالي تحت الرمز (ISIN: AEE01136T220) . سيتم استخدام العائدات البالغة ٧٥٠ مليون درهم التي تم جمعها من خلال الاكتتاب العام الأولي لتوسيع محفظة الشركة من المدارس المتميزة من مرحلة رياض الأطفال إلى المرحلة الثانوية لتوفير فرص إضافية للطلاب في دولة الإمارات للحصول على خدمات تعليمية عالية الجودة. كون شركة تعليم هي مقدمي الخدمات التعليمية الوحيدة في سوق دبي المالي، فإنها تقدم فرص استثمارية متميزة تركز على النمو.

للمزيد من المعلومات يرجى زيارة الموقع الإلكتروني www.taaleem.ae

تفاصيل مكالمة المؤتمر

الرجاء الضغط [هنا](#) للتسجيل في الحدث